
Město Bystřice nad Pernštejnem 
Příční 405, 593 01, Bystřice nad Pernštejnem 

566 590 311, e-mail: posta@bystricenp.cz, č. dat. schr.: b3mbs36 

 
 

ZÁPIS 
ze schůze 

Rady města Bystřice na Pernštejnem 
 

č. 17/2020 
konané dne 15.12.2020 

 

 
Přítomni   
Členové rady : Ing. Karel Pačiska, Mgr. Martin Horák, Mgr. Alois Bouček, Ing. Václav 

Mičín, Mgr. Vlasta Moncmanová, Mgr. Miroslav Novák, Ing. Emil Ondra 
S poradním hlasem : Mgr. Josef Vojta 
Hosté : Ing. Tomáš Straka, David Starý, Ing. Jitka Zelená, Ing. Blanka 

Svobodová, Ing. Aleš Sitař, Ing. Ivan Buchta, Ing. Jana Jurošová 
Omluveni : - 

 
Nesplněné usnesení (termín plnění) : - 
Námitky členů rady proti zápisu č.16/2020 : bez námitek 
 

 

POŘAD SCHŮZE 

 

20-17-01 : Žádost Areálu sportu a kultury s. r. o. o navýšení dnů dovolené 

20-17-02 : Grantové programy města pro rok 2021 

20-17-03 : Zřízení budoucího VB E.ON Distribuce a.s. 

20-17-04 : 
Rozpočtové opatření na navýšení prostředků do programu na podporu čištění 
odpadních vod v Lesoňovicích 

20-17-05 : Dotace z programu na podporu čištění odpadních vod v Lesoňovicích 

20-17-06 : Pronájem pozemku 

20-17-07 : Pronájem pozemku 

20-17-08 : Pronájem pozemků – rybníků 

20-17-09 : Pronájem pozemků – rybníků 

20-17-10 : Pacht pozemků 

20-17-11 : Pacht pozemků – zahrádka Větrná 

20-17-12 : 
Schválení smlouvy o dílo s firmou TS města a.s. na rekonstrukci 8 bytů v DPS na ul. 
Hornické č. p. 643 v Bystřici n. P. 

20-17-13 : Dodatky smluv a rozpočtová opatření na stavební akce 

20-17-14 : Dlouhodobá smlouva na výkon činnosti koordinátora bezpečnosti práce 

20-17-15 : Záměr „Hora – dominanta města“ – vynětí nezbytných pozemků z PUPFL 

20-17-16 : Financování akce Rekonstrukce Lipová 

20-17-17 : Žádost o schválení podání žádosti na projekt MAP III 

20-17-18 : Rozpočtová opatření 

20-17-19 : Zhodnocení volných finančních prostředků 

20-17-20 : Rozpočet města Bystřice nad Pernštejnem na rok 2021 
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20-17-21                 : Schválení dotace na obnovu fasády na Masarykově náměstí 

20-17-22 : Žádost ZUŠ – změna investičního příspěvku na neinvestiční 

20-17-23 : Žádost o schválení přesunů financí v rámci kapitol rozpočtu 

20-17-24 : Zřízení věcného břemene Kraj Vysočina   

20-17-25 : Záměr na prodej pozemku- Alzheimer Home Group s.r.o. 

20-17-26 : Schválení změny Pravidel pro udělování regionálního titulu „Nositel tradic Bystřicka“ 

20-17-27 : Žádost o snížení provozního rozpočtu na rok 2020 pro ZŠ Nádražní   

20-17-28 : Žádost o odpuštění nájemného za rok 2020 pro Lesní společenství obcí s.r.o. 

20-17-29 : Žádost fi RENGL o zrušení faktury č. 20206097 – výlepová služba za 11/2020 

 

SCHVÁLENÍ POŘADU SCHŮZE 

Usnesení : Rada města Bystřice nad Pernštejnem schvaluje program schůze rady Města 
Bystřice nad Pernštejnem č. 17/2020 ze dne 15.12.2020. 
 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá : tajemník 
 

USNESENÍ 
 

20-17-01 : Žádost Areálu sportu a kultury s. r. o. o navýšení dnů dovolené 

Popis : Jednatel Areálu sportu a kultury s. r. o. v žádosti (je přílohou) uvádí, že všichni 
zaměstnanci mají stanovenou dovolenou od roku 2017 v délce pěti týdnů za 
kalendářní rok. Jednatel a prokuristka mají ve svých manažerských smlouvách 
pouze čtyři týdny dovolené, a proto žádají radu o navýšení dovolené na pět týdnů 
za kalendářní rok. 

 

Usnesení : Rada města ve funkci valné hromady firmy Areál sportu a kultury s. r. o. schvaluje 
dodatek č. 2 manažerské smlouvy Jana Illeka a dodatek č. 2 manažerské smlouvy 
Věry Hanákové, které navyšují fond dovolené na pět týdnů s účinností od 
01.01.2021. 

 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá : Tajemník 
Termín          : 31.12.2020 
 

20-17-02 : Grantové programy města pro rok 2021 
Popis : Ke schválení předkládám grantové programy komise sportu a mládeže, komise 

kultury a komise pro spolkovou činnost na rok 2021. 
Program sportovních a volnočasových pravidelných aktivit byl po projednání 
komisí upraven, změny jsou v programu zvýrazněny. 
Program trenérů, kultury i pro spolkovou činnost zůstávají ve stejném znění jako 
v roce 2020. 
 

Usnesení : Rada města Bystřice nad Pernštejnem schvaluje: 

1) Grantový program „Podpora trenérů mládeže pro rok 2021“ včetně jeho 
příloh, 

2) Grantový program „Sportovní a volnočasové aktivity – pravidelné aktivity 
pro rok 2021“ včetně jeho příloh, 

3) Grantový program „Pro kulturu a společenský život pro rok 2021“, 
4) Grantový program „Pro oblast spolková a zájmová činnost pro rok 2021“ 

včetně příloh. 
 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval:  0 
Zodpovídá : Ing. Blanka Svobodová  
Termín : Splněno usnesením 
 



20-17-03 : Zřízení budoucího VB E.ON Distribuce a.s. 

Popis : Pro potřebu stavebního řízení na přípojku pro bytový dům na Forotě, který staví 
Stavoflos s.r.o. je nutno zřídit budoucí VB. Budoucí VB bude úplatné a bude na 
dobu neurčitou.  

   
Usnesení : Rada města schvaluje zřízení budoucího VB na části pozemků p.č. 3052/100 a 

p.č. 3052/101 v k.ú. Bystřice nad Pernštejnem ve prospěch E.ON Distribuce a.s. 
spočívající v právu uložení podzemního vedení NN a pilíře SS, jeho údržby a 
oprav. Budoucí VB bude úplatné za jednorázovou úplatu ve výši 1000 Kč + DPH a 
VB bude na dobu neurčitou.  

+ 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá : Ing. Ivan Buchta  
Termín : prosinec 2020 
 

20-17-04 : Rozpočtové opatření na navýšení prostředků do programu na 
podporu čištění odpadních vod v Lesoňovicích 

Popis : V rozpočtu na rok 2020 máme schváleno 120 000 Kč na program čištění 
odpadních vod v Lesoňovicích. Protože už máme schváleno 5 dotací a už dvakrát 
jsme navyšovali finanční prostředky a již zde nejsou prostředky na další dotace, je 
třeba navýšit tento program o 40 000 Kč. Máme dalšího žadatele o dotaci, který 
splňuje podmínky.  

   
Usnesení : Rada města schvaluje navýšení programu na podporu čištění odpadních vod 

v Lesoňovicích  o 40 000 Kč. 
 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá : Ing. Ivan Buchta  
Termín : prosinec 2020 

 

20-17-05 : Dotace z  programu na podporu čištění odpadních vod v 
Lesoňovicích 

Popis : V souladu s vyhlášeným programem na podporu čištění odpadních vod 
v Lesoňovicích dal žádost o poskytnutí dotace pan Josef Jurnečka. Doložil 
veškeré požadované doklady, které jsou potřeba k poskytnutí dotace. Po 
schválení dotace lze uzavřít veřejnoprávní smlouvu. 
 

Usnesení : Rada města schvaluje poskytnutí dotace ve výši 40 000 Kč (do 6 EO –
ekvivalentních obyvatel) p. Josefu Jurnečkovi, Lesoňovice 4 z programu na 
podporu čištění odpadních vod v Lesoňovicích. 

 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá : Ing. Ivan Buchta  
Termín : prosinec 2020 

 

20-17-06 : Pronájem pozemku 

Popis : Na základě zveřejněného záměru můžeme uzavřít smlouvu s 1/3 paní 
Dostálovou, 1/3 p. Fendrychovou a 1/3 p. Onderkovou, na pronájem pozemku. 
Smlouva bude na dobu neurčitou s tříměsíční výpovědní lhůtou. 
 

Usnesení : Rada města schvaluje pronájem pozemku část p.č. 207/1 o výměře 100 m2 
v k.ú. Bystřice nad Pernštejnem 1/3 p. Dostálové, 1/3 p. Fendrychové a 1/3 p. 
Onderkové. Nájemné 3 Kč/m2/rok. Smlouva bude na dobu neurčitou s tříměsíční 
výpovědní lhůtou.  

 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá : Ing. Ivan Buchta  
Termín : prosinec 2020 

 
20-17-07 : Pronájem pozemku 



Popis : Paní Skalníková žádala o pronájem pozemku za účelem umístění dočasné 
stavby v zahrádkářské kolonii Pod Horou. Komise doporučila GP, na jehož 
záměru byl zveřejněn záměr. Lze uzavřít nájemní smlouvu s tříměsíční 
výpovědní lhůtou.  
  

Usnesení : Rada města schvaluje pronájem pozemků  dle GP p.č. 2735/4 o výměře 14 m2, 
p.č. 2735/5 o výměře 22 m2 a p.č. 2735/6 o výměře 2 m2 v k.ú. Bystřice nad 
Pernštejnem p. Skalníkové. Nájemné 3 Kč/m2/rok.  

 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá : Ing. Ivan Buchta  
Termín : prosinec 2020 

 
20-17-08 : Pronájem pozemků – rybníků  

Popis : Na základě zveřejněného záměru na pronájem pozemku – Domanínský rybník 
lze po schválení uzavřít smlouvu. Smlouva bude v souladu s podmínkami ve 
vyhlášeném záměru. 
 

Usnesení : Rada města schvaluje pronájem pozemku p.č. 1170 o výměře 217 521 m2 v k.ú. 
Domanín u Bystřice nad Pernštejnem Moravskému rybářskému svazu Brno IČ:  
00434159. Roční nájemné 77 000 Kč + DPH a smlouva bude na dobu určitou do 
31.12.2025.  

 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá : Ing. Ivan Buchta  
Termín : prosinec 2020 

 
20-17-09 : Pronájem pozemků – rybníků  

Popis : Na základě zveřejněného záměru na pronájem pozemků – rybník Rozvodna, 
rybník Bratrušín, rybník Křepelák, rybník Svobodův, rybník Dvořákův, rybník 
Argentina, lze po schválení uzavřít smlouvu. Smlouva bude v souladu 
s podmínkami ve vyhlášeném záměru. 
 

Usnesení : Rada města schvaluje pronájem pozemku p.č. 2112/2 o výměře 5 757 m2 v k.ú. 
Bystřice nad Pernštejnem (Rybník Rozvodna), p.č. 178/2 o výměře 5 121 m2 
v k.ú. Bratrušín, (Rybník Bratrušín), p.č. 2182/1 o výměře 7 011 m2 v k.ú. 
Bystřice nad Pernštejnem (Rybník Křepelák), p.č. 2816 o výměře 4 089 m2 v k.ú. 
Bystřice nad Pernštejnem (Rybník Svobodův), p.č. 2817 o výměře 4 415 m2 
v k.ú. Bystřice nad Pernštejnem (Rybník Dvořákův), p.č. 2819/1 o výměře 48 560 
m2 v k.ú. Bystřice nad Pernštejnem (Rybník Argentina) Moravskému rybářskému 
svazu z.s. pobočnému spolku Bystřice nad Pernštejnem.  Všechny rybníky jsou 
součástí rybářského revíru Moravského rybářského svazu. Roční nájemné činí 
23 830 Kč + DPH. Nájemce bude provádět roční údržbu v hodnotě 28 834 Kč. 
Obě částky nebudou splatné, nýbrž ke dni zdanitelného plnění budou vzájemně 
započteny. Nájem bude na dobu určitou do 31.12.2025.  
 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá : Ing. Ivan Buchta  
Termín : prosinec 2020 

 
20-17-10 : Pacht pozemků  

Popis : Po výpovědi pozemků, které od začátku 90. let mělo v nájmu Agro Rozsochy 
byly tyto pozemky pronajaty naší společnosti Eden Centre s.r.o.. Některé naše 
pozemky v k.ú. Rovné) vesměs se jedná o původní cesty, které už dnes cestami 
nejsou a jsou vedeny jako orná půda, nebyly nikdy předmětem nájmu. Agro 
Rozsochy nás dnes žádá o jejich pacht, hlavně z důvodů dotačních, protože 
dotace jsou vypláceny na celé bloky a všechny pozemky v tom bloku musí být 
smluvně ošetřeny. Bylo by dobré mít i tyto pozemky pod smlouvami. Pro nový 
pachtovní vztah je nutné zveřejnění záměru.  
 



Usnesení : Rada  města schvaluje vyhlášení záměru  na pacht pozemků p.č. 656 o výměře 
597 m2, p.č. 78/5 o výměře 138 m2 , p.č. 86/10 o výměře 535 m2, p.č. 82/6 o 
výměře 293 m2, p.č. 164/30 o výměře 652 m2, p.č. 132/12 o výměře 176 m2, 
p.č. 164/35 o výměře 828 m2 a p.č. 652 o výměře 652 m2 v k.ú. Rovné 
společnosti Agro Rozsochy a.s.. Roční pachtovné 1000 Kč. Smlouva bude na 
dobu neurčitou s jednoroční výpovědní lhůtou.  

 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá : Ing. Ivan Buchta  
Termín : prosinec 2020 

 
20-17-11 : Pacht pozemků – zahrádka Větrná  

Popis : Na základě zveřejněného záměru na pacht zahrádky na ulici Větrné (zahrádka 
po paní Pavelkové) se přihlásili 2 zájemci. Manželé Šťastní, co koupili byt od 
paní Pavelkové a manželé Tomanovi, co bydlí v suterénu v jednopokojovém 
bytě. Obě žádosti přikládám.  
 

Usnesení : Rada města pověřuje OSMI jednáním s oběma žadateli o smírném vyřešení 
pachtu zahrádky. 
  

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá : Ing. Ivan Buchta  
Termín : prosinec 2020 

 
20-17-12 : Schválení smlouvy o dílo s firmou TS města a.s. na rekonstrukci 8 

bytů v DPS na ul. Hornické č.p. 643 v Bystřici n. P.  
Popis : V roce 2021 je nutno pokračovat v rekonstrukci dalších bytů v DPS na ul. 

Hornické č.p. 643 v Bystřici n. P.  
Cena dle položkového rozpočtu je ve výši 277 706,- Kč bez DPH za jeden byt. 
Celková cena za rekonstrukci 8 bytů je 2 221 648,- Kč bez DPH. 
 

Usnesení : Rada schvaluje uzavření smlouvy o dílo s firmou TS města  a.s. na rekonstrukci  
8 bytů na DPS ul. Hornické č.p. 643 v Bystřici n. P. za celkovou cenu díla ve výši 
2 221 648,- Kč bez DPH. 
 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá 
Termín 

: 
: 

Ing. Věra Vančová 
usnesením 

 
20-17-13 : Dodatky smluv a rozpočtová opatření na stavební akce 

Popis :   Před koncem roku finišují některé stavební akce a tato schůze rady je poslední 
možností ke schválení dodatků smluv řešících více a méněnáklady a na to 
navazujících rozpočtových opatření tak, aby byly tyto vyrovnány ještě 
v kalendářním roce 2020. Některé jiné akce se naopak do konce roku ukončit 
nepodaří, u nich je zase třeba projednat a schválit dodatek smlouvy s posunem 
termínu. 
  Rekonstrukce ulice Stříbrné bude dokončena včas. Během realizace vyvstala 
potřeba víceprací, které se týkají dvou aspektů: pásovou dešťovou vpustí je třeba 
dořešit odvodnění náměstíčka na konci ulice, kde hrozí přetékání vody do 
soukromého vjezdu k domu a za druhé je třeba finančně vypořádat (kladné) 
rozdíly ve výměrách zpevněných ploch mezi zaměřenou skutečností a výpočtem 
v projektu. Tyto vícenáklady jsou promítnuty do návrhu Dodatku č. 1, který 
v příloze předkládám ke schválení. V rozpočtu města 2020 máme na tuto stavbu 
dostatečnou rezervu a rozpočtové opatření tudíž není třeba. 
  Rozšíření hřbitova dokončeno letos nebude a navrhujeme posun termínu do 31. 
května 2021 – návrh dodatku smlouvy v příloze. Co se týče finančních 
souvislostí, posunem termínu do příštího roku odsouváme i jejich řešení s tím, že 
víme, že tam budou jak vícepráce tak i méněpráce, ale vícepráce budou jistě 
převažovat kvůli našemu rozhodnutí vydláždit v žule venkovní chodník podél 
nové hřbitovní zdi. 



  Dále se vracíme k Chodníku Lesoňovice. Tam k 30. listopadu ukončujeme 
dotovanou část stavby  (úseky 2 až 4) a dodatkujeme smlouvu na úsek 1 a to jak 
co do financí tak i do termínu. Jak jsem avizoval minule, zde bude třeba provést 
rozpočtové opatření na dofinancování letošních výdajů, nejedná se však o částku 
dodatku dle přílohy, protože tu budeme díky prodloužení termínu realizace do 
května 2021 řešit až v příštím roce před definitivním dokončením stavby. Nyní 
nám z účetní evidence vychází, že k dofinancování letos splatných výdajů 
potřebujeme ještě 108 tis. Kč a o ně nyní žádám. 
  Stavební úpravy Bytových domů na sídlišti Voldán – Bytový dům č. p. 655 jsou 
takřka hotové, prodlužujeme realizaci pouze do ledna 2021 a dodavatel TS 
města vyčíslil veškeré vícepráce a méněpráce. Na straně méněprací se jedná o 
jednodušší řešení střechy, kratší okapový chodník a zvonková tabla, na straně 
víceprací pak o domácí telefony a jednotné sušáky na prádlo, zejména pak ale o 
opravy přelehlé budovy plynové kotelny Voldán (oprava fasády, vstupních dveří a 
vrat, hromosvodu a úprava vstupu budovy). Zde je třeba provést rozpočtové 
opatření na dofinancování výdajů v letošním roce ve výši 107.205,- Kč do 
smluvní ceny a profinancování víceprací z tohoto dodatku v ceně 403.000,- Kč 
bude  rozpočtovým opatřením roku 2021. 
  Oprava fasády bytového domu čp. 977 – 978 ul. Hornická Bystřice nad 
Pernštejnem je akce, která je hotová, a i zde byly provedeny práce nad rámec 
původní smlouvy o dílo. Oproti smlouvě o dílo bylo provedeno navíc nové 
zateplení štítů, které mělo být původně pouze opraveno a nyní je kompletně 
vyměněno. Dále zde byla provedena oprava zábradlí na společných balkónech a 
stavba kousku nového okapového chodníku. Rozpočtové opatření zde provádět 
není nutno, stavba se financuje z vedlejší hospodářské činnosti, kde se zvýšení 
výdajů promítne v rámci závěrečného účtu roku 2020.     
 

Usnesení : Rada města schvaluje: 
Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na stavbu „Rekonstrukce ulici Stříbrná – I. etapa“ 
se společností  SPH stavby s.r.o., IČO 26230470,  Průmyslová 1414, 593 01 
Bystřice nad Pernštejnem, jehož předmětem je zvýšení ceny díla o částku 
125.641,35 Kč bez DPH ve znění dle přílohy 
  Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na stavbu „Rozšíření hřbitova v Bystřici nad 
Pernštejnem“ se společností  SPH stavby s.r.o., IČO 26230470,  Průmyslová 
1414, 593 01 Bystřice nad Pernštejnem, jehož předmětem je prodloužení 
termínu realizace do 31. května 2021 ve znění dle přílohy 
  Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na stavbu „Chodník Lesoňovice – úsek 1“ se 
společností T.M.V. spol. s.r.o., IČO 15544419, Nádražní 1400, 593 01 Bystřice 
nad Pernštejnem, jehož předmětem je prodloužení termínu realizace do 31. 
května 2021 a zvýšení ceny díla o částku 356.733,49 Kč bez DPH ve znění dle 
přílohy 
  Rozpočtové opatření na dofinancování stavební akce „Chodník Lesoňovice“ 
v roce 2020 ve výši 108.000,- Kč.  
  Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na stavbu „Stavební úpravy bytových domů na 
ulici Voldán – bytový dům čp. 655“ se společností TS města a.s., IČO 25303660,  
K Ochozi 666, 593 01 Bystřice nad Pernštejnem, jehož předmětem je 
prodloužení doby realizace do 31. ledna 2021 a zvýšení ceny díla o částku 
194.124,29 Kč bez DPH plus dopočet DPH při změně sazby o 6.586,38 Kč ve 
znění dle přílohy. 
  Rozpočtová opatření na dofinancování stavební akce „Stavební úpravy 
bytových domů na ulici Voldán – bytový dům čp. 655“ pro rok 2020 ve výši 
107.205,- Kč a pro rok 2021 ve výši 403.000,- Kč. 
  Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo na stavbu „Oprava fasády bytového domu čp. 
977-978 ul. Hornická Bystřice nad Pernštejnem“ se společností STAVOFLOS 
s.r.o., IČO 283 39 410, Na Cihelně 469, 593 01 Bystřice nad Pernštejnem, jehož 
předmětem je zvýšení ceny díla o částku 756.215,02 Kč bez DPH ve znění dle 
přílohy. 
 

Hlasování : Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá : Ing. Aleš Sitař 



Termín : Podpis dodatků smluv do 18. prosince. 

 
20-17-14 : Dlouhodobá smlouva na výkon činnosti koordinátora bezpečnosti 

práce 
Popis : Povinnost zajistit si službu koordinátora bezpečnosti práce se už zavedla jako 

obvyklá, my si ji na většině staveb nasmlouváváme a na drtivé většině z nich 
nám ji poskytuje Ing. Libor Bílek. Za této situace pokládáme za vhodné uzavřít 
s ním rámcovou dlouhodobou smlouvu, která vydefinuje základní smluvní 
podmínky včetně způsobu výpočtu ceny. Na tuto smlouvu se pak budeme 
odkazovat v jednotlivých zakázkových listech, které se budou vázat k jednotlivým 
stavbám. Dlouhodobou smlouvu jako smluvní závazek s dlouhodobou platností 
tímto předkládáme Radě ke schválení. 

 
Usnesení : Rada města schvaluje podpis Dlouhodobé smlouvy s Ing. Liborem Bílkem, bytem 

Zlatkov 83, 593 01 Bystřice nad Pernštejnem, IČO 03953271, jejímž předmětem 
je výkon činnosti koordinátora bezpečnosti a ochrany zdraví při práci. 
 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá : Ing. Aleš Sitař 
Termín : Podpis smlouvy do 31. 12.2020 

 
20-17-15 : Záměr „Hora – dominanta města“ – vynětí nezbytných pozemků 

z PUPFL 
Popis : Záměr s názvem „Hora – dominanta města“ vznikl už v roce 2009 s nadějí na 

získání dotace z Regionálního operačního programu. Jeho klíčovými prvky byla 
hvězdárna na vrcholu Hory a přeměna svahu Hory přivráceného k městu na sad 
(aby byl vrchol Hory přístupný a viditelný). Do podmínek dotace jsme se tehdy 
nakonec nevešli a projekt byl odložen do šuplíku. 
Jiným záměrem, který není tak starý ani tak investičně náročný, je nalezení větší 
souvislé plochy parkového charakteru, kde by bylo mimo jiné umožněno 
obyvatelům města zasadit si svůj „pamětní“ strom, ke kterému by měli osobní 
vztah a osobně by se o něj starali. 
Nabízí se možnost tyto dva záměry propojit a plánovaný sad na úbočí Hory tvořit 
právě výše uvedeným způsobem postupného sázení „pamětních“ stromů. 
Prvním krokem, který je nutno udělat, je administrativní vynětí plochy budoucího 
sadu z pozemků určených k plnění funkce lesa, protože svah Hory je dle katastru 
nemovitostí lesem zvláštního určení. Předkládám tedy Radě města návrh podat 
takovou žádost na odbor životního prostředí a doplňuji důležitou informaci, že 
předpokládaný poplatek za vynětí projektované plochy budoucího sadu bude 
činit asi 800 tis. Kč, z nichž 40 % by se mělo vrátit do rozpočtu města, tedy výdaj 
města by činil asi 0,5 mil. Kč.  

 
Usnesení : Rada města schvaluje záměr přeměny úbočí svahu Hory na sad, který bude 

zahájen podáním žádosti o vynětí plochy o výměře asi 1,5 ha z pozemků 
určeného k plnění funkce lesa. 
 

Hlasování : Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá : Ing, Aleš Sitař 
Termín : Podání žádosti o vynětí z PUPFL po projednání a schválení rozpočtového krytí 

 
20-17-16 : Financování akce Rekonstrukce Lipová 

Popis : Rekonstruovat ulici Lipovou máme v plánu už delší dobu, ale brání nám v tom 
desetiletá udržitelnost projektu revitalizace zeleně a z toho plynoucí nemožnost 
zasáhnout do trávníků a rozšířit parkovací plochy. Udržitelnost skončí v roce 
2023, příští rok chceme projektovat a ještě letos začínáme geodetickým 
zaměřením pro projekt v ceně 8.000,- Kč. Uhradíme z kapitoly Projektů. 

 
Usnesení : Rada města schvaluje financování akce Rekonstrukce Lipová částkou 8.000,- 

Kč. 



 
Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá : Ing. Sitař 
Termín : 18. prosince 2020 

 
20-17-17 : Žádost o schválení podání žádosti na projekt MAP III 

 
Popis : Projekt MAP II je realizován v období 1.2.2018 – 30.6.2021. Na základě výzvy 

vydané ŘO MŠMT: Výzva č. 02_20_082 Akční plánování v území ze dne 
1.10.2020 bychom jako realizační tým stávajícího projektu MAP II chtěli požádat 
o možnost podání žádosti na Projekt MAP III, který by na MAP II navazoval a byl 
by překlenovacím projektem před spuštěním nového projektového období 2023-
2030. Pokračování v projektu MAP III bylo jednohlasně odsouhlaseno Řídícím 
výborem MAP II, který se konal formou per rollam dne 19.11.2020. 
Cílem projektu MAP III bude podpora proinkluzivního vzdělávání v oblasti 
formálního a neformálního vzdělávání se zachováním stávajících priorit projektu 
– podpora rovných příležitostí, podpora čtenářské a matematické gramotnosti a 
pregramotnosti. Předpokládáme zachování Řídícího výboru/20 členů, zúžení 
realizačního týmu/RT ze 3,3 úvazku na 1,8. Zachovány budou povinné pracovní 
skupiny, 15 členů na DPP. Nebude realizována implementace, v RT se 
zaměříme na zajišťování aktivit financovaných z jiných zdrojů, jak tomu bylo i 
dosud – viz příloha 1/Realizované aktivity MAP II a příloha 2/Souběžné projekty 
MAP II. Pro realizátora projektu vyvstane spoluúčast 5 %. Výše podpory se odvíjí 
od počtu zapojených škol v ORP Bystřice nad Pernštejnem, v MAP II bylo 
zapojeno 100 % subjektů, předpokládáme i nyní obdobné zapojení. Rozpočet by 
se pohyboval okolo 3 milionů (pokud se zúčastní všechny subjekty, budeme 
žádat o dotaci 3.312.000 Kč a pokud nebude projekt krácen, náklad pro Město 
Bystřici nad Pern. by byl 165.000 Kč), projekt je plánován na 29 měsíců pro 
období 1.7.2021-30.11.2023, a to právě do doby spuštění nového projektového 
období.  
Hlavním smyslem projektu MAP III je zachování nastavené spolupráce škol, 
pravidelné povinné aktualizování Strategických rámců v půlročních intervalech i 
zachování funkčního realizačního týmu. 
 

Usnesení : Rada Města Bystřice nad Pernštejnem schvaluje podání žádosti na projekt MAP 
III. 

 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 

Zodpovídá : Ing. Jitka Zelená 
Termín : prosinec 2020 

 
20-17-18 : Rozpočtová opatření  

Popis : Finanční odbor předkládá radě města ke schválení provedení rozpočtových 
opatření výdajových č. 80 - 95, příjmových č. 12,13, financování č. 56 – 64. 
Vzhledem k tomu, že doposud není jasná přesná výše daňových příjmů 
v prosinci 2020 a dotačních příjmů, tudíž bude nutné provést drobná rozpočtová 
opatření pro rok 2020 i po zasedání rady a zastupitelstva města dle kompetencí 
při prvních zasedáních roku 2021. 

 
Usnesení : Rada města schvaluje provedení rozpočtových opatření výdajových č. 80 - 95, 

příjmových č. 12,13, financování č. 56 – 64. 
Rada města souhlasí s provedením drobných rozpočtových opatření pro rok 
2020 i po zasedání rady a zastupitelstva města dle kompetencí při prvních 
zasedáních roku 2021. 
 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 

Zodpovídá 
Termín 

: 
: 

Ing. Jana Jurošová 
15.12.2020 

 



20-17-19 : Zhodnocení volných finančních prostředků 

Popis : Předpoklad výše volných finančních prostředků ke konci roku 2020 je cca 160 
mil. Kč. V průběhu roku jsme zhodnocovali volné fin. prostředky na účtech 
pomocí e-tradingu, pro představu – průměrný úrok z těchto operací počátkem 
roku se pohyboval průměrně kolem 0,5 %  a výnos z úroků z e-tradingu za rok 
2020 byl cca 385 tis. Kč, po prudkém pádu úrokových sazeb je jeho současná 
výše 0,01 % p. Dne 2.1.2020 jsme na základě schválené smlouvy s bankou J a 
T vložili 50 mil. Kč na tzv. vkladový účet s bonifikací na dobu 365 dní. Úložka 
končí dne 2.1.2021. Celkový úrok, který se skládá ze základní sazby 1,5 % a 
0,4 % úrokové prémie je 950 tis. Kč.   
Po výborných zkušenostech s bankou JαT jsem ji oslovila s poptávkou na 
zhodnocení volných fin. prostředků. Jejich nabídka za stejných podmínek jako 
v roce 2020, tzn. vkladový účet s bonifikací s dobou uložení 365 dnů a 
s úložkou minimálně 25 mil. Kč. Výhodou je, že vložené prostředky v případě 
potřeby lze co 3 měsíce vybrat. Základní úroková sazba by byla 1,1 % p.a 
s úrokovou prémií  0,4 % p.a. 
V současné době úroky z termínovaných vkladů u ostatních renomovaných 
bank se pohybují kolem 0,2 - 04 % p.a. 
Nejvýhodnější nabídkou je tedy nabídky banky JαT BANKA,a.s.. 
Finanční prostředky, které bychom mohly uložit, aniž bychom ohrozili cash flow 
města pro rok 2021 je výše úložky 50 mil. Kč. 
Na jednání finančního výboru jsme podrobně probrali podmínky vkladového 
účtu s bonifikací i zkušenosti z minulého období trvání úložky. Finanční výbor 
doporučil zastupitelstvu města zhodnocení volných fin. prostředků, formou 
vkladového účtu a v částce 50 mil. Kč. Prostředky by byly zhodnocovány v roce 
2021 dnem doručení prostředků na vkladový účet po dobu 365 dní. 

  
Usnesení : Rada Města Bystřice nad Pernštejnem doporučuje zastupitelstvu města ke 

schválené způsob zhodnocení volných finančních prostředků ve výši 50 mil. Kč 
formou vkladového účtu s bonifikací u banky JαT BANKA, a.s., sídlem Pobřežní 
297/14, 186 00 Praha 8, IČ:47115378. 

 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá 
Termín 

: 
: 

Ing. Jana Jurošová 
16.12.2020 

 
20-17-20 : Rozpočet města Bystřice nad Pernštejnem na rok 2021  

Popis : Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města Rozpočet města Bystřice nad 
Pernštejnem na rok 2021. Rozpočet je předkládán jako deficitní, deficit je 
hrazen z finančního přebytku minulých let. 
Příjmy rozpočtu jsou na rok 2021 navrženy 213.076 tis. Kč, výdaje ve výši 
222.331 tis. Kč, financování je tedy ve výši 9 255 tis. Kč. 
Návrh rozpočtu na rok 2021 byl projednán finančním výborem dne 9.12.2021, 
kterým byl jednohlasně doporučen bez připomínek zastupitelstvu ke schválení.  
Současně proběhlo i pracovní setkání zastupitelů dne 25.11.2020, kde byli 
přítomní zastupitelé seznámeni s návrhem rozpočtu, akceptovali jej v plném 
rozsahu a všechny jejich připomínky byly do Rozpočtu města Bystřice nad 
Pernštejnem na rok 2021 zapracovány. 
Občané mohli své připomínky k rozpočtu uplatnit písemně do 14.12.2020 na 
podatelně města.   

 
Usnesení : Rada města Bystřice nad Pernštejnem doporučuje zastupitelstvu města ke 

schválení Rozpočet města na rok 2021 a současně doporučuje ke schválení 
zastupitelstvu závazné ukazatele Rozpočtu města Bystřice nad Pernštejnem na 
rok 2021 dle tabulkových částí rozpočtu, kde schváleným ukazatelem rozpočtu 
je nejvyšší jednotka druhového třídění rozpočtové skladby. 
 

Hlasování : Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá 
Termín 

: 
: 

Ing. Jana Jurošová 
15.12.2020 



 
20-17-21 :  Schválení dotace na obnovu fasády na Masarykově náměstí 

Popis : V rozpočtu roku 2021 po jeho schválení je alokována částka ve výši 100 000 Kč 
pro Grantový program pro poskytování dotací – Obnova fasád na Masarykově 
náměstí. Nyní je třeba schválit a vyhlásit grantový program, aby zájemci 
začátkem roku 2021 mohli podávat žádosti a připravovat své investice hned s 
příchodem jarních měsíců. Max. výše dotace bude 30% z investičních nákladů, 
max. však 50 000 Kč. Žádosti o dotaci se budou podávat od 18.1.2021 do 
31.1.2021. 
 

Usnesení : Rada města schvaluje a vyhlašuje grantový program pro poskytování dotací – 
Obnova fasád na Masarykově náměstí pro rok 2021. 
 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá : Ing. Tomáš Straka 
 

20-17-22 : Žádost ZUŠ – změna investičního příspěvku na neinvestiční  

Popis : Paní ředitelka ZUŠ Milada Krásenská požádala radu města o změnu 
schváleného investičního příspěvku ve výši 40.000 Kč na nákup investice 
baletizolu na změnu na neinvestiční příspěvek a zároveň snížení příspěvku na 
26 737,37 Kč.  
Současně paní ředitelka žádá přesun finančních prostředků v rámci 
schváleného rozpočtu a zdůvodnění těchto přesunů dle žádosti. 

 
Usnesení : Rada města schvaluje změnu investičního příspěvku ve výši 40.000 Kč na 

nákup investice baletizolu na změnu na neinvestiční příspěvek baletizolu a 
zároveň snížení příspěvku na 26 737,37 Kč. 
Rada města schvaluje přesun finančních prostředků mezi v rámci schváleného 
rozpočtu a zdůvodnění těchto přesunů dle Žádosti. 
 

Hlasování : Pro :7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá 
Termín 

: 
: 

Ing. Jana Jurošová 
prosinec 2020 

 
20-17-23 : Žádost o schválení přesunů financí v rámci kapitol rozpočtu  

Popis : Ředitel ZŠ TGM předkládá radě města žádost o schválení přesunů financí 
v rámci kapitol a schválení těchto nákupů – dle žádosti v příloze. Žádost je 
vyvolaná covidovou situací a problematickým provozem školy v tomto roce.   

 
Usnesení : Rada města schvaluje přesuny financí v rámci kapitol a schválení těchto 

nákupů – dle žádosti v příloze 
 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá 
Termín 

: 
: 

Mgr. Jaroslav Sláma, ředitel ZŠ TGM 
prosinec 2020 

 
20-17-24 : Zřízení věcného břemene Kraj Vysočina   

Popis : Pro stavbu akce „Ulice Vírská a Pod Horou „ máme s Krajem Vysočina uzavřenu 
Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení VB na uložení dešťové kanalizace do 
tělesa krajské komunikace. Po dokončení a vyhotovení GP lze zřídit věcné 
břemeno. Věcné břemeno bude bezúplatné a na dobu neurčitou.  
 

Usnesení : Rada města schvaluje zřízení věcného břemene ve prospěch města Bystřice nad 
Pernštejnem od Kraje Vysočina na pozemka část p.č. 1482/1 v k.ú. Bystřice nad 
Pernštejnem spočívající v právu uložení dešťové kanalizace, jeho údržby a 
oprav. Věcné břemeno bude zřízeno bezúplatně a na dobu neurčitou.  

 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá : Ing. Ivan Buchta  
Termín : prosinec 2020 



 

20-17-25 : Záměr na prodej pozemku- Alzheimer Home Group s.r.o. 

Popis : Se zástupci výše uvedené společnosti byly dohodnuty podmínky, za kterých by 
byli ochotni postavit domov pro seniory. Na základě těchto podmínek byl 
specifikován záměr na prodej pozemku s podmínkami, které bychom chtěli po 
nabyvateli, aby vybudoval pro město.   
 

Usnesení : Rada města doporučuje zastupitelstvu záměr, který je přílohou usnesení, ke 
schválení.  

 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá : Ing. Ivan Buchta  
Termín : prosinec 2020 
 

20-17-26 : Schválení změny Pravidel pro udělování regionálního titulu 

„Nositel tradic Bystřicka“ 

Popis : Na základě dohody členů komise, zástupců Mikroregionu a vedení města byla 
upravena pravidla pro udělování titulu Nositele tradic Bystřicka. Změna proti 
minulému znění je vyznačena v textu přílohy.  
 

Usnesení : Rada města Bystřice nad Pernštejnem schvaluje Pravidla pro udělování 
regionálního titulu „Nositel tradic Bystřicka“ ve znění, které je přílohou 
usnesení. 
 

Hlasování : Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval:  0 
Zodpovídá : Ing. Blanka Svobodová  
Termín : Splněno usnesením 
 

20-17-27 : Žádost o snížení provozního rozpočtu na rok 2020 pro ZŠ Nádražní   

Popis : Ředitelka ZŠ Nádražní předkládá radě města žádost o snížení provozního 
rozpočtu na rok 2020 o 200.000,- Kč. Žádost je vyvolaná covidovou situací a 
nedočerpáním schválených prostředků.   

 
Usnesení : Rada města schvaluje snížení provozního rozpočtu pro ZŠ Nádražní na rok 

2020. 
 

Hlasování : Pro  :7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá 
Termín 

: 
: 

Mgr. Hana Kopecká, ředitelka školy 
15.12.2020 

 
20-17-28 : Žádost o odpuštění nájemného za rok 2020 pro Lesní společenství 

obcí s.r.o. 
Popis : Jednatel Lesního společenství obcí předkládá radě města ke schválení žádost 

o odpuštění nájemného v plné výši za všechna střediska lesního společenství 
obcí s.r.o. za rok 2020 s podrobným popisem situace a Zápisem ze zasedání 
dozorčí rady LSO. S.r.o.  

 
Usnesení : Rada města schvaluje odpuštění nájemného v plné výši za všechna střediska 

Lesního společenství obcí s.r.o. za rok 2020. 
 

Hlasování : Pro :7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá 
Termín 

: 
: 

Jednatel Petr Juračka 
15.12.2020 
 

20-17-29 : Žádost fi RENGL o zrušení faktury č. 20206097 – výlepová služba 
za 11/2020 

Popis : Firma Rengl, s.r.o. žádá radu města o zrušení faktury za službu výlepu 
11/2020 z důvodu covidové situace a uzavření turistického informačního 
centra v Bystřici n. P.  

 



Usnesení : Rada města schvaluje zrušení faktury formou odpuštění provedení služby za 
měsíc listopad z důvodu covidové situace a uzavření turistického informačního 
centra v Bystřici n. P. firmě Rengl s. r. o. 
 

Hlasování : Pro :7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 0 
Zodpovídá 
Termín 

: 
: 

Ing. Jana Jurošová 
15.12.2020 

 
 
 
Příští zasedání rady města se bude konat: 12.01.2021 
 
V Bystřici nad Pernštejnem dne 15.12.2020 
 
 
 
 
 
 …………………………… …………………………….. 
 Ing. Karel Pačiska Mgr. Martin Horák 
 starosta města místostarosta města 


